
Agenda  MR- vergadering 

11 mei 2023 

15.00 - 16.30 uur  

 
 

          Aanwezig: F. L. J. en S.   

          Afwezig:    R. 

1 ● Welkom Vaststellen 
agenda 

 

voorzitter besluit 

N De agenda staat vast.  
 

2 ● Vaststellen notulen voorzitter besluit 

N De notulen van vorige vergaderingen zijn vastgesteld. 
 

3 ● GMR 
- mededelingen vanuit de 
GMR 

voorzitter  

N R.G is GMR lid voor de Bloesem geworden. Vanuit de GMR komen de 
volgende punten: De termijn van de huidige voorzitter van de GMR is verlopen. 
Er is op dit moment niet bekend of deze termijn verlengd wordt of dat er 
gezocht gaat worden naar een nieuwe voorzitter. Daarnaast komt er ook een 
plek vrij bij de Raad van Toezicht. 
 

4 Organisatie: 
 

- Stand van zaken 
middenmeting 
 

- Resultaten middenmeting 
 

- Werkverdelingsplan 
(instemming op 
documenten) 
 

- Verantwoording 
groepsverdeling-formatie 
mei (instemming) 
 

- voorgenomen besluit 
directie van Krista  

- inhoudelijke jaarplanning 
(welke onderwerpen 

 
 
directie 
 
 
directie 
 
voorzitter 
 
 
 
voorzitter 
 
 
 
voorzitter 
 
voorzitter 
 

 
 
info 
 
info 



komen wanneer op de 
agenda?) 
 

- training/cursus MR leden 
 

 
 
 
voorzitter 

N  
- Stand van zaken middenmeting / resultaten middenmeting 

We hebben dit schooljaar een nieuwe Cito gekregen. Deze hebben we 
voor het eerst afgenomen tijdens de middenmeting. Hier kwamen heel 
mooie dingen uit, maar ook kwamen hier wat leerbehoeftes uit. 
Afgelopen periode is er flink ingezet op de leerbehoeftes en we zijn erg 
benieuwd naar de resultaten van de eindmeting.  
 

- Werkverdelingsplan (instemming op documenten) 
Dit plan gaat komende week naar het team om besproken te worden.  
 

- Verantwoording groepsverdeling-formatie mei (instemming) 
Het voorstel is om komend schooljaar starten met een groep 1-2-3, 4-5 
en een 6-7-8. Op deze manier proberen we de leerlingen zoveel 
mogelijk tegemoet te komen aan de leerbehoeftes. Rond januari gaan 
we verder als een 1-2, 3-4-5 en 6-7-8. Op deze manier kunnen we een 
goede basis leggen voor alle groepen.  
We bespreken daarnaast de gelden. Voor komend schooljaar is er voor 
de werkdrukgelden gekozen voor onder andere Gynzy, groepsanalyses 
en extra IB-dagen. 
Daarnaast zijn er BEPO gelden. BEPO is het samenwerkingsverband. 
We krijgen per leerling een bedrag om de basis vorm te geven. Deze 
gelden worden ingezet voor de plusklas, ´t Past en het aanschaffen van 
materialen die we nodig hebben. Het overige bedrag zit in een 
calamiteitenpot. 
Ook zijn er nog de NPO gelden. Dit is een bedrag wat toegewezen 
wordt aan school om extra in te zetten vanwege de mogelijke corona 
achterstanden. Dit bedrag is in de afgelopen periode al een stuk minder 
geworden. Hier hebben we nog een klein restbedrag van over en dit 
moet dit jaar worden ingezet. Dit bedrag wordt besteed aan scholing, 
boeken en het stimuleren van de leeshoeken.  
 

- Voorgenomen besluit directie van Krista  
L.D. komt definitief niet meer terug op de Bloesem. Vanuit de stichting is 
L. nu benoemd als directeur van de Bloesem. MR geeft hier nog 
schriftelijk akkoord op.  
 

- Inhoudelijke jaarplanning 
(welke onderwerpen komen wanneer op de agenda?) 



Voor komend schooljaar worden de MR-vergaderingen vooraf gepland 
en in de agenda gezet. 
 

 
- Training/cursus MR leden 

Via e-wise is het mogelijk om een cursus voor de MR te volgen. School 
gaat kijken of we een account kunnen aanmaken voor de 
oudergeleding. Anders wordt er gekeken naar een andere oplossing. 
 

- Inspectie speeltoestellen 
Er is een inspectie geweest voor speeltoestellen. Helaas zijn er veel 
speeltoestellen afgekeurd. L gaat met de conciërge kijken wat we 
makkelijk kunnen oppakken en herstellen. Daarnaast is er contact met 
de gemeente om te kijken wat we hieraan kunnen doen. Helaas zijn er 
ook dingen die afgekeurd zijn en deze zullen verwijderd moeten worden.  
 

5 
● Algemeen: 

 
- Bloesem doet/ klussen 

   
- Rapporten 

 

 
 
 
voorzitter 

 

N  
- Bloesem doet/ klussen 

Bloesem doet is anders verlopen dan we verwacht hadden. Helaas 
hadden we geen aanmeldingen. We hebben een ouder, een opa en de 
conciërge die met elkaar gaan kijken hoe we de berg weer kunnen 
renoveren. Dit is heel fijn! 
De sponsorloop heeft wel veel geld opgeleverd. Daarnaast is er nog een 
bedrag vrijgemaakt wat we kunnen investeren aan het schoolplein. We 
gaan kijken hoe dit goed ingezet kan worden.  
    

- Rapporten 
We gaan binnenkort sparren met het team over de cyclus van de 
rapporten. Dit om het een goede vorm voor komend schooljaar te 
geven. 
 

- Pauzetijden en schooltijden 
Voor volgend schooljaar is het belangrijk om met de MR te brainstormen 
over de pauze- en schooltijden. We lopen er tegenaan dat we, binnen 
het team, de pauzes niet vorm kunnen geven en we te weinig handen 
hebben om elkaar hierin af te lossen. Belangrijk is om dit met elkaar te 
bekijken hoe we dit kunnen aanpakken.  
 

6 
● Personeel 

directie info 
 



N Volgend jaar start er een nieuwe IB´er. Zij is een bekende binnen de stichting 
en heeft al heel wat jaren ervaring. We zijn erg blij dat zij de Bloesem komt 
ondersteunen. 
Daarnaast nemen we afscheid van D. en F. Ze gaan beiden verder op een 
andere school binnen de stichting.  

7 
● Financiën/middelen:  

       

directie  

N  
 
 

8 ● Actielijst doornemen   

N De actielijst is doorgenomen en waar nodig aangevuld. 
 

9 ● w.v.t.t.k.   

 De nieuwe MR-vergadering staat gepland om vrijdag 16 juni 15.00 uur tot 
16.30 uur.  

  

 

 

Actielijst 

Advies groepsindeling en formatiegelden J en R 
 

Pauze- en schooltijden meenemen op de 
agenda volgend schooljaar 

Voorzitter 

E-wise voor de MR (training) school 

Jaarplanning maken start schooljaar MR- leden  

Stuk voor de website J.  

 


